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Na temat zakończenia prac na ulicy Igołomskiej oraz zadań inwestycyjnych dla których uzyskana została

ostateczna i prawomocna decyzja ZRiD dyskutowano na posiedzeniu Komisji Infrastruktury RMK.

Radnym przedstawiona została informacja o inwestycjach, które mają prawomocną decyzję

ZRID (czyli Zezwolenie na Realizację Inwestycji Drogowej), a nie mają finansowania w budżecie

miasta ani WPF-ie. – Jest dziewięć takich decyzji, dotyczących m.in.: ulicy Rybitwy, skrzyżowania

ulic Podgórskiej, Kotlarskiej i Gęsiej, ulicy Ważewskiego, Płaszowskiej, układu drogowego ulic

Jasnogórskiej, Ojcowskiej i Pasternik, rozbudowy ulic Tomickiego i Szafrana – mówił Janusz

Zagórski, zastępca dyrektora ds. Inwestycji w Zarządzie Dróg Miasta Krakowa. 

Dyrektor Zagórski mówił też o inwestycjach związanych z budową chodników, które

wykonywane będą poza uchwalonym przez Radę Miasta Krakowa Programem Budowy

Chodników. – Znajduje się na niej 25 zadań, w tym 8 ogólnomiejskich, 11 dzielnicowych oraz 6 z

budżetu obywatelskiego – mówił Janusz Zagórski. Jeśli chodzi o Program Budowy chodników do

ogłoszenia jest 15 przetargów, w tym m.in. jako pierwsze ulice Dożynkowa oraz Wańkowicza.

Radnym przedstawiona została informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat przebudowy ul.

Igołomskiej. – Drugi termin zakończenia prac przewidziany był na 20 marca, ale już wiemy, że

nie zostanie on przez wykonawcę dotrzymany. Po drodze wyniknął temat zabezpieczenia skarp,

wykonana została dokumentacja projektowa, prace ruszyły kilka dni temu. Konieczne też były

zmiany w projekcie organizacji ruchu oraz lokalizacji sygnalizacji świetlnych – mówił Janusz

Zagórski. Przekazał też radnym informację, że całkowita przejezdność ulicy Igołomskiej

spodziewana jest do końca maja. Radny Edward Porębski zwracał uwagę, że oddalane w czasie

oddanie do użytku tej ważnej arterii powoduje, że kierowcy objeżdżają ją dochodzącymi do niej

ulicami, m.in. Jeziorko i Narcyza Wiatra, co powoduje ich znaczne obciążenie. – A co będzie, jak

rozpocznie się remont ul. Kocmyrzowskiej? – pytał radny Porębski.

Radni pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał w sprawie: programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022 (druk nr 2561) oraz

ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa, zmierzających do uruchomienia

połączenia autobusowego z Mydlnik przez ul. Zakliki z Mydlnik na Wolę Justowską (druk nr

2520).
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